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Elevrådet deltog med kontaktlærer på undervisningsmiljødagen på Rådhuset og efterfølgende 
havde vi et møde på skolen. 

Her gennemgik elevrådet hvad de havde haft fokus på på rådhuset og vi gennemgik 
elevtrivselsmålingen, og det de var særligt optaget af: 

- hvordan undervisningen gav lyst til at lære mere 

-at ingen skulle føle sig ensomme 

Vi har efterfølgende arbejdet med huskunstner og æstetiske læringsmiljøer, Valgholdene (HDS) 
har bygget plantekassen og venskabsklasserne har plantet dem til. Der er indkøbt nye møbler til 
udskolingen. 

Skolen har fået opstartet venskabsklasser i et fast rul, så alle er lige heldige! Og uddannet ”peer 
education”/ legepatruljer. Fællessamlingerne er også et ønske fra leverådet og det har også fundet 
en god form. 

For at imødekomme at eleverne gerne skulle få lyst til at lære mere, har vi i ledelsen valgt kurser til 
lærere som kunne understøtte inspirerende undervisning/deltagelsesmuligheder for alle, og vi har 
indkøbt klassesæt til at arbejde med kreative processer f.eks legosæt. Evaluering af alternative 
uger er meget positive tilbagemeldinger fra både elevråd og børneråd. 
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